

Centrale Ondernemingsraad UvA

COR-secretariaat

Spui 21  
1012 WX Amsterdam  
Postbus 19268  
1000 GG AmsterdamT 020 525 6955  
E-mail: [cor@uva.nl](mailto:cor@uva.nl)5 **Verslag (extra) interne COR-vergadering**

10	Datum 25 03 2022	Verslag door Mw. mr. N.M. Nagobi	Tijd 10:00-11:30 uur
	Locatie Videoconference		

---

15 **AGENDA**

1. **Opening, vaststelling agenda**
  2. **Mededelingen**
  3. **Verslag d.d. 18-03-2022**
  - 20 4. **Oekraïne – impact & maatregelen**
  5. **Profiel RM (ter instemming: COR neemt besluit op 1 april 2022)**
  6. **Commissies stand van zaken**
    - Nieuwe raadsleden – toetreden Commissie
    - HRM
    - 25 - Update – dossier hooglerarenbeleid
    - andere HR zaken
    - PIG ( N.a.v. nieuwsbericht inz. MS Teams)
    - Huisvesting
    - Financiën
    - 30 - Communicatie – Nieuwsbrief
  7. **(Nieuw) Vacatures in de decentrale raden**
    - Tussentijdse verkiezingen e.a. zaken
  8. **Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie**
    - Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de UvA-nieuwsbrief editie 31 maart?
  - 35 9. **InProces**
    - Een korte introductie
  13. **Rondvraag en sluiting**
- 

40 **Aanwezig:** G. van der Pol (Voorzitter), E. Grassiani (Vicevoorzitter), A. Dankers, H. Brand, A. Dankers, D. Donner, C. Hille, G. van Houwelingen, H. Kjos, T. Markaki, N. Naaraat, E. Pasmaan, M. Sanders, L. Schaap, N. van Woerden, L. Torenvliet, O. van Tubergen, Nafisa Nagobi (ambtelijk secretaris (AS))

**Afwezig met bericht:** H. Kjos

45 **Afwezig zonder bericht:** -

**VERSLAG**

1. **Opening, vaststelling agenda**
- 50 Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:00 uur en heet iedereen van harte welkom.

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

55

## 2. Mededelingen

- Voorzitter Van der Pol deelt mee dat voortaan extra 30 minuten worden ingeroosterd voor de IV. Daarnaast is het de insteek, dat gasten maximaal 30 minuten spreektijd krijgen.
- 60 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het instemmingsverzoek RI&E-instrument Decentraal beleid Arbozorg op de IV van volgende week wordt behandeld.
- Raadslid Hille deelt mee dat brief voor de extern juridisch adviseur bijna gereed is. De inventarisatie over de vraag of het verzoek ook decentraal is voorgelegd is bijna gereed, zij heeft alleen input nodig van raadslid Van Houwelingen. Hij antwoordt dat het verzoek niet
- 65 • Raadslid Van Woerden geeft een update over de ontwikkelingen over het docentenbeleid en een mogelijk afgekondigd pressiemiddel van de actiegroep Casual Amsterdam om het CvB te bewegen stappen voorwaarts te maken ten aanzien van het docentenbeleid. Casual Amsterdam is een actiegroep die momenteel bestaat uit ongeveer twintig medewerkers van de UvA met een tijdelijk contract. Voorzitter Van der Pol legt uit dat de COR geen partij is bij
- 70 Casual Amsterdam, de COR komt wel op voor alle medewerkers van de UvA en dus ook voor deze twintig medewerkers die actie voeren om hun positie te verbeteren. Raadslid Torrenvliet geeft aan dat de UvA erbij is gebaat om medewerkers, de docenten in kwestie, langere contracten te geven, omdat dit - met name door de continuïteit - de kwaliteit van het onderwijs ten goede zal komen. Raadslid Pasmaan ziet een taak voor de COR weggelegd met
- 75 betrekking op de monitoring van correcte uitvoering van de cao. Het is niet de bedoeling dat deze op elke faculteit anders wordt uitgevoerd. In de IV is afgestemd dat hij de COR, via voorzitter Van der Pol regelmatig zal updaten over de ontwikkelingen. Voorzitter Van der Pol benadrukt dat de UCLO de gesprekspartner is van het College, echter is de input van de
- 80 COR ook van belang. Recent is daarom ook een werkgroep opgericht, waarbij zowel de UCLO als de COR zijn vertegenwoordigd om over het docentenbeleid te praten en te onderhandelen. Voorzitter Van der Pol en raadsleden Markaki en Van Woerden nemen zitting in deze werkgroep. Raadslid Van Woerden geeft aan dat op 8 april een nieuw overleg is gepland met de bestuurder en het College.

85 *Tijdens de rondvraag deelt raadslid Van Woerden mee dat het CvB deze middag heeft gereageerd op de brief van Casual Amsterdam. Wordt vervolgd!*

## 3. Verslag d.d. 18-03-2021

*Het verslag is nog niet gereed en wordt op een volgende IV vastgesteld.*

## 90 4. Oekraïne – impact & maatregelen

Raadslid Pasmaan geeft aan dat OR-AMC met het oog op de bevroering van lopende samenwerkingen met Russische (academische) instellingen op institutioneel niveau vragen heeft gesteld aan de Raad van Bestuur van het Amsterdam UMC. De OR heeft het er moeilijk mee dat ook zakenrelaties van Amsterdam UMC, zoals bijvoorbeeld een groot Zuid-As kantoor, geen stappen lijkt te ondernemen met hun Russische en Wit-Russische relaties op dit punt. Hij doelt hierbij met name op Russische oligarchen die zich door datzelfde advocatenkantoor laten bij staan. Raadslid Van Houwelingen wil weten of deze door de overheid afgekondigde maatregel zo ver strekt dat de UvA geen samenwerkingen mag aan gaan met Nederlandse bedrijven die samenwerkingsverbanden hebben met Russische entiteiten. Raadslid Pasmaan legt uit dat dit niet afgedwongen kan worden, maar het feit dat

95 hierover vragen worden gesteld geeft wel een duidelijk signaal af en het lijkt er op dat dit effect sorteert.

Raadslid Van Woerden wil weten wat er wordt gedaan voor studenten en medewerkers uit de getroffen gebieden. Raadsleden Hille (FMG) en Markaki (FGw) antwoorden dat er bij hen op de faculteit maatwerk wordt geboden als steun. Raadslid Hille geeft als voorbeeld dat bij haar op de

100 faculteit een wetenschapper uit Kiev aan de slag kon gaan, door middel van de constructie dat haar collega's hun over uren-ter beschikking hadden gesteld. Dit tijdelijke initiatief zou wellicht ook een inspiratiebron voor andere faculteiten kunnen zijn.

105 Raadslid Brand inventariseert bij de raadsleden of het bericht dat lopende samenwerkingen met Russische (academische) instellingen op institutioneel niveau bevroren dienen te worden op

110 decentraal niveau goed is gecommuniceerd. Hij geeft aan dat dit bij zijn faculteiten ACTA niet is  
gebeurd. Voorzitter Van der Pol deelt mee dat hij dit punt van aandacht zal bespreken op het Agenda  
Overleg (AO) met Collegevoorzitter Geert ten Dam van volgende week, omdat verschillende raad-  
sleden hebben aangegeven dit punt van aandacht niet bij hen op de faculteit is gecommuniceerd.

115 Raadsleden Van Houwelingen en Dankers merken op dat er op de pagina over Oekraïne op  
de UvA-website aanvankelijk een tekst gericht op medewerkers stond, maar nu is deze tekst verwij-  
derd en gaat het echt alleen over steun voor studenten. Goed om daar opheldering over te vragen op  
het AO.

120 Vicevoorzitter Grassiani merkt op dat het opvalt dat de UvA zich nu inzet voor medewer-  
kers en studenten uit getroffen gebieden uit Oekraïne. Het staat vast dat UvA ook medewerkers en  
studenten heeft uit andere oorlogsgebieden. Zij vraagt zich af waarom er voor deze groepen ook  
geen maatregelen worden getroffen. Raadsleden Dankers en Markaki zijn het hier mee eens. Het zou  
goed zijn om het beleid rond Oekraïne breder te trekken.

125 Raadslid Markaki geeft aan dat de opleiding Slavische Talen veel initiatieven onderneemt  
om steun te bieden. Geesteswetenschappers die kennis hebben van deze gebieden dragen door ver-  
schillende media-optredens bij aan de beeldvorming. Veel informatie hierover wordt verspreid door  
verschillende nieuwsbrieven op de FGw.

#### 5. *Profiel RM (ter instemming: COR neemt besluit op 1 april 2022)*

\*\*\* *Vertrouwelijk* \*\*\*

130

#### 6. **Commissies stand van zaken**

- Nieuwe raadsleden – toetreden Commissie

135 In de IV is besloten dat Raadslid Dankers zal toetreden tot de Commissie Communicatie en hij zal  
daarnaast peilen of hij ook zal toetreden tot de Commissie FIG. Raadslid Van Houwelingen treedt  
toe tot de Commissie Communicatie en de Commissie O&O.

- HRM

- Update – dossier hooglerarenbeleid

- andere HR zaken

140

#### **Aanbestedingstraject Arbodienstverlening**

145 Vicevoorzitter Grassiani doet verslag van het recente overleg met Falke & Verbaan en Directeur HR  
UvA, Robert Grem en andere betrokkenen inzake het aanbestedingstraject Arbodienstverlening. Zij  
en raadslid Sanders namen namens de COR deel aan dit overleg. Het adviesbureau Falke & Verbaan  
ondersteunt het College bij dit traject. Zij geeft aan dat het overleg haar en raadslid Sanders gerust  
heeft gestemd. Er is sprake van een duidelijke tijdslijn waarop staat vermeld wanneer de COR wordt  
betrokken en bij welke fase. Deze periode gaan ze de onderzoeksfase in en dat houdt dat er informa-  
tie moet worden opgehaald vanuit de UvA. Er zullen gesprekken plaatsvinden met de hoofden HR,  
de coördinator van de Arboarts en daarnaast wordt ook gesproken met WP-ers en OBP-ers. Hierbij  
150 een oproep aan de COR-raadsleden bij hun achterban na te vragen of ze ook mee willen praten. Na-  
men kunnen op korte termijn worden doorgegeven worden aan [cor@uva.nl](mailto:cor@uva.nl).

#### **Andere HR zaken**

155 Voorzitter Van der Pol peilt of de antwoorden van het College op de in de vergadering gestelde vra-  
gen over de RI&E Risico Decentraal beleid Arbozorg naar tevredenheid zijn beantwoord. Dit punt  
wordt door raadsleden Donner en Van Tubergen opgepakt (*Actiepunt raadsleden Donner en Van  
Tubergen*).

#### **FIG ( N.a.v. UvA-nieuwsbrief, een bericht inz. MS Teams)**

160 Raadslid Torenvliet geeft aan dat hij en raadslid Donner recent hebben deelgenomen aan een work-  
shop inzake ‘Dataaag - toetsing dataprincipes’. De Commissie heeft documenten te bestuderen,  
goed om deze alvast te delen met raadslid Dankers.

Raadslid Torenvliet geeft verder aan dat recent het nieuwsbericht over de veiligheid van MS  
Teams geanalyseerd moet worden. In het bericht werd onder meer aangegeven dat voor bijzonder

165 vertrouwelijke zaken andere MS Teams niet het juiste communicatieplatform zou zijn voor gebruik. Goed zou zijn als er hierover op termijn vragen over worden gesteld aan CvB-lid Jan Lintsen.

### **Huisvesting**

170 Raadslid Van Tubergen spreekt zijn zorgen uit over de stand van zaken rond HuisvestingsOntwikkeling. Hij heeft nog geen concrete oplossingen van de bestuurder vernomen over de achterstanden die zijn opgelopen op het gebied van de huisvesting. Van belang is inzage te verkrijgen op de gebieden waar het knelt. Deze aandachtspunten zijn zaken waarover de Commissie Huisvesting, maar ook de Commissie O&O over moet nadenken. Het raakt namelijk ook de facilitering van Blended Learning, omdat dit in omvang gaat toenemen. Een oplossing vereist een lange termijn visie.

175

### **Financiën**

180 Raadslid Donner geeft aan dat inzake de Kaderbrief 2023 een aantal technische overleggen zijn ingepland. Een aantal actualiteiten rondom Huisvesting, de studiefinanciering in relatie tot de besteding van de kwaliteitsgelden zullen onder meer onderwerp van gesprek zijn tijdens de technische overleggen. De GV heeft op het moment nog geen onderwerpen aangeleverd om te bespreken.

Hij geeft daarnaast aan dat er een overleg voor de GV is ingepland over duurzaamheid.

De Financiële Commissie van de GV zal binnenkort bijeengeroepen worden om de genoemde punten te bespreken.

### **185 Communicatie – Nieuwsbrief**

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat enige tijd terug is afgestemd dat hij een concept zal opstellen van de COR-Nieuwsbrief voor in de UvA-Nieuwsbrief. Hij legt uit dat achteraf het DB als geheel heeft bedacht dat deze nieuwsbrief alleen meer vragen zou oproepen en mogelijk onrust zou creëren. Het DB stelt daarom voor dat volgende week er een COR-Nieuwsbrief komt met een ander onderwerp. In de IV is consensus bereikt over dit voorstel. Na een brainstormsessie van de Raad over mogelijk onderwerpen voor de komende COR-Nieuwsbrief, is afgestemd dat de Commissie Communicatie volgende week een concept zal opstellen. Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat de vragen ‘Wat is het doel van het bericht’, ‘Wie moet worden bereikt met het nieuwsbericht’ centraal zullen staan (*Actiepunt Commissie Communicatie*).

195

### **7. (Nieuw) Vacatures in de decentrale raden**

- Tussentijdse verkiezingen e.a. zaken

200 Voorzitter Van der Pol peilt in de IV welke OR-en in het najaar van dit jaar voornemens zijn tussentijdse verkiezingen te houden. Insteek is dat deze raden dan samen kunnen optrekken, zodat de verkiezingen gelijktijdig plaatsvinden. Ambtelijk secretaris (AS) Nagobi heeft opdracht gekregen de ambtelijk secretarissen van decentrale raden te vragen of zij voornemens zijn tussentijdse verkiezingen te houden (*Actiepunt As Nagobi*).

### **8. Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie**

205 - Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de UvA-nieuwsbrief editie 31 maart? Zie paragraaf ‘Communicatie’ bij agendapunt 7. Commissies.

### **9. InProces**

- Een korte introductie

210 AS Nagobi geeft een korte introductie over de ‘Look and Feel’ van InProces. Voorzitter Van der Pol benoemt de voordelen van dit systeem ten opzichte van het huidige archief (SURFdrive) van de COR. Insteek is dat in het komende kwartaal stapsgewijs met InProces gewerkt gaat worden door de COR voor de IV’s, GV’s en OV’s. Alle COR en GV-documenten zullen voortaan in InProces worden opgeslagen.

215

### **13. Rondvraag**

220 Raadslid Van Woerden deelt mee dat Casual UvA Amsterdam zojuist een reactie heeft ontvangen van het CvB over hun brief. In deze brief aan het College van Bestuur eist Casual UvA Amsterdam onder andere meer vaste contracten, meer ruimte voor professionele ontwikkeling en meer transparantie over de hoeveelheid werk. Vooral werknemers in juniordocentposities moeten beter worden

gesteund, vinden de docenten. Hij kondigt aan dat op 8 april a.s. een overleg is gepland met het CvB, afgevaardigden van de UCLO en de COR.

Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 11:30 uur.

225

### **Actiepunten COR**

#### **n.a.v. de IV d.d. 24-09-2021**

- De volgende Medewerkersmonitor 2023 zal een nieuwe versie zijn. De COR zal hierbij betrokken worden. Hoe en in welke vorm is nog onduidelijk. Daarnaast is het van belang dat bij decentraal informatie wordt opgehaald over de Medewerkersmonitor 2021 AS Nagobi zal hierover navraag doen bij de Bestuurder (*Actiepunt AS Nagobi*): **navraag is gedaan, maar nog geen concreet antwoord van de bestuurder**

#### **n.a.v. de IV d.d. 28-01-2022**

- Vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat een collega-vriendin van haar in de OR van de VU zit en dat zij samen het plan hebben opgevat, werk te maken van het onderwerp “verkorting van het academisch jaar”. Tijdens het DBO van deze week is hier enthousiast op gereageerd. De COR reageert enthousiast op dit initiatief. Ambtelijk secretaris Nagobi zal met het DB en VU-OR-lid een afspraak inplannen in maart van dit jaar (*Actiepunt AS Nagobi*). Wordt vervolgd! **Dit loopt**

#### **n.a.v. de IV d.d. 18-02-2022**

- Er wordt een technisch overleg ingepland met de directeuren HuisvestingsOntwikkeling en FP&C. De Commissie Huisvesting van de COR neemt hierin de lead. De voortgang van alle projecten die nu op de rol liggen zullen onderwerp van gesprek zijn (*Actiepunt Commissies Financiën en Huisvesting*): **dit loopt**.
- Er wordt een technisch overleg over duurzaamheid ingepland met de directeur van FP&C en de Commissies Financiën van de CSR en de COR. De Commissies Financiën nemen hierin de lead. (*Actiepunt Commissie Financiën*): **dit loopt**.
- In de IV is afgestemd dat met raadsleden Kjos, Torenvliet en Van Woerden en mevrouw Timmermans binnenkort een technisch overleg c.q. informatiesessie wordt ingepland over het gebruik van UvA Q (*Actiepunt AS Nagobi*): **dit loopt, AS plant op korte termijn een overleg in**.
- In de IV is afgestemd dat de raadsleden Brand en Pasman ook deel zullen uitmaken van de Commissie Communicatie en dat er een persbericht van de COR zal worden opgesteld over de laatste stand van zaken rond het Arbodienstcontract. Voorzitter Van der Pol neemt hierin de lead (*Actiepunt voorzitter Van der Pol*) **dit loopt**
- Deze week heeft hij daarom AS Nagobi opdracht heeft gegeven om uit te zoeken hoe de COR in het verleden bij de aanbesteding van een vergelijkbaar systeem inzake digitaal toetsen was betrokken (*Actiepunt AS Nagobi*) **dit loopt**

#### **n.a.v. de IV d.d. 18-03-2022**

- Raadslid Hille zal een (concept-)opdracht formuleren (*Actiepunt Raadslid Hille*)

#### **n.a.v. de IV d.d. 25-03-2022**

- Voorzitter Van der Pol peilt of de antwoorden van het College op de in de vergadering gestelde vragen over de RI&E Risico Decentraal beleid Arbozorg naar tevredenheid zijn beantwoord. Dit punt wordt door raadsleden Donner en Van Tubergen opgepakt (*Actiepunt raadsleden Donner en Van Tubergen*).
- Na een brainstormsessie van de Raad over mogelijk onderwerpen voor de komende COR-Nieuwsbrief, is afgestemd dat de Commissie Communicatie volgende week een concept zal opstellen Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat de vragen ‘Wat is het doel van het bericht’, ‘Wie moet worden bereikt met het nieuwsbericht’ centraal zullen staan (*Actiepunt Commissie Communicatie*).

*Alle actiepunten worden opgepakt in het verslag d.d. 2 september 2022*